
 
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 20-02-2013 
 

La senyora Carbonell diu: 

“La pregunta és, del tema del Carnestoltes, sembla ser que el senyor que 
va fer Carnestoltes, que va fer tot el discurs en castellà. Seria bo que es 
tingués en compte aquest tema. Jo no hi era l’any passat, però m’han dit 
que l’any passat també es va fer en castellà. Ho dic perquè diverses 
persones m’ho han comentat, vull dir... Aquesta és una. 

I l’altra és referent al tema de les mocions... (Veus de fons.) L’altra és 
sobre això de les mocions amb un altre to, que estic totalment d’acord 
amb el que ha dit el Santi, però és un altre to. Segons he entès, hi ha 
hagut una moció presentada per uns partits polítics, primer. I hi ha una 
segona moció presentada arran que s’ha presentat la primera pel Partit 
Socialista, amb una diferència que és la sobirania. Ho he entès bé, no? 
Segons diu la senyora alcaldessa, «no sortirà una moció que no estigui 
d’acord amb el que creiem el nostre partit», llavors, no entenc per què 
l’heu deixat sobre la taula. Perquè tinc curiositat per saber el mes que ve 
com presentareu aquesta moció unida, si la senyora Pilar Díaz diu que no 
sortirà cap moció que no estigui d’acord amb el que ells creuen, quan el 
bàsic de la moció és irrenunciable per al Partit Socialista, que és la 
sobirania.  

Aleshores no entenc com ho resoldreu, no sé si heu de fer puntes de coixí 
o gran política, m’agradarà veure-ho, o sigui que el mes que ve, jo vinc 
sempre però el mes que ve no fallaré per veure com fareu això, com us 
posareu d’acord. I després, hi ha un partit que no surt aquí, que clar, no 
és que hi hagi majoria d’un cantó per decantar balances i no sé què. Tinc 
curiositat, i realment estic també d’acord amb la senyora alcaldessa quan 
ha dit que d’acord, que això s’havia de debatut ja al Parlament i que el que 
importa són els temes que hi ha, que tenim molts problemes a la 
ciutadania i que aquest és un tema que ja es va debatre al Parlament, tot i 
que em sembla bé que es presenti aquesta moció, vull dir que estic 
d’acord, però tinc ganes de saber com ho resoldreu. El mes que ve...” 

 

 

El senyor Raventós diu: 

“Molt bé, gràcies. Una cosa és el tema del Síndic de Greuges, que fa 
bastants plens que no ho preguntem, no sabem com està el tema, si heu 



fet alguna comissió per parlar-ho i preparar-ho, si és que ja heu pensat en 
alguna persona i ho heu parlat amb ella, o com està, perquè si no també 
s’anirà allargant en el temps. I també ens agradaria com el tema dels 
horts, si heu posat una data també ens agradaria que en això, aviam, fent-
ho bé, no cal precipitar-se, però sí posar una data, perquè si no s’anirà 
allargant i també ens sabria greu. 

I la segona cosa és a la Miranda, que s’està arreglant el carrer Jaume 
Marcos amb l’Avinguda de la Miranda, que s’està fent una escala i unes 
voreres, s’han posat uns arbres. No entenc aquella corba, que hi ha un 
tros d’hort, clar, a tothom li sap greu que li expropiïn, però es deu poder 
pagar, suposo, però és una corba on els autobusos se’n porten sempre 
els pals i el que hi ha a la corba, es fa una escala, que em sembla 
correcte, però el que no entenc és per què no es fa córrer aquella 
cantonera. Ja més d’un cop s’ha anat enlaire per algun autocar o per 
algun camió, i en aquests moments s’està fent una obra que costa diners i 
que allò només és retirar un metre i no crec que al propietari li sigui tan 
perjudici, si se l’indemnitza, evidentment, o amb el tràmit que sigui, però 
per què s’està fent una obra així sense retirar una mica la vorera. No ho 
entenc.  

Gràcies.”  

 

 

La senyora Herranz diu: 

“A veure, senyors regidors de l’oposició, volen si us plau recordar-li al 
senyor portaveu del Grup Socialista que en l’última conversa amb 
l’associació de veïns es va dir que es posarien els parquímetres en un lloc 
on no s’haguessin de treure, si passats els sis mesos de prova es 
demostrava que la zona verda no solucionava els problemes que tenim? I 
que han canviat la ubicació dels parquímetres sense dir-li res a 
l’associació de veïns, perquè a l’última reunió que vam tenir amb el 
senyor portaveu ens va dir que nosaltres érem unes mentideres. Jo la 
veritat és que m’estic tocant el nas i a mi el nas no em creix, però des 
d’aquí potser al senyor portaveu sí li creix una mica. 

I respecte a la zona centre, la zona verda del centre, m’agradaria saber de 
quants mesos era el temps de prova. Han fet l’informe una vegada s’han 
acabat els mesos de prova corresponents? Si la resposta és que sí, han 
preguntat als veïns afectats? Si la resposta és no, quants mesos han 



passat des que ha finalitzat el període de prova? I per què no han fet 
l’informe? 

I la segona qüestió és: Quan pensen tornar l’import dels comandaments 
dels veïns de Finestrelles que vam pagar en el seu dia? I volem que 
prenguin nota que si l’ajuntament ens va cobrar en metàl·lic, els veïns els 
volem cobrar en metàl·lic, o si més no que el veí pugui decidir com els vol 
cobrar, no que se’ns vingui imposat cap tipus de cobrament.” 

 

 

La senyora García diu: 

“Bueno, siempre es el mismo tema. Hola, buenas noches, soy de Can 
Vidalet, del barrio tan…, eh? Entonces, quiero darle ante todo las gracias 
a la policía, que se ha portado muy bien, tanto Mossos como policía local, 
han hecho todo lo que han podido, pero en los bloques seguimos con el 
mismo problema y más, ahora tenemos los viernes botellón. Se lo he 
dicho al regidor por pasiva, por…, de todas…, pero no hay manera, 
aquello no se soluciona.  

Rompen botellas, sigue habiendo lo mismo, no he mentido nunca, creo 
que soy una persona que he demostrado todo lo que he dicho, he 
ayudado a la policía, al regidor, he ayudado a los Mossos para que 
supieran muchas de las cosas que se mueven en el barrio, me encuentro 
que me llaman mentirosa, y eso sí que me ha molestado mucho. Yo no 
voy a volver a colaborar con la policía, ni con el regidor, ni con nadie, es 
decir, que yo, mi cometido ha terminado, yo ya no me voy a presentar a 
ninguna reunión más del barrio.  

Saben que estoy amenazada, saben que tengo varias denuncias puestas, 
yo no he visto ningún resultado, es más, soy yo la que se tiene que 
esconder, y yo no he cometido en mi barrio ningún delito. Mi hija está 
también amenazada, sabéis que mi hija es discapacitada, y no voy a 
permitir que nadie la amenace, y sobre todo no voy a permitir que nadie 
haga nada, entonces me ha molestado mucho de lo que me he enterado 
hoy, creo que no me lo merezco porque creo que llevo tres años otra vez 
en mi barrio, donde he vivido toda la vida menos el tiempo que he estado 
casada, y ya le digo, estoy muy enfadada, muy molesta, aunque doy las 
gracias a la policía, sé que no pueden hacer más.  

También pido, yo al regidor le di unos papeles diciendo que esa zona es 
privada, lo pone, y queremos que sea privada, y todos los vecinos 
estamos de acuerdo. Lo que no me puede decir la policía es que no 



pueden hacer nada porque es una vía pública, cuando nosotros tenemos 
documentos donde pone que es privado. Entonces algo se tendrá que 
hacer, algo habrá para poder echar, porque no es gente del barrio, es que 
no lo es y lo saben, tienen papeles, tienen nombres y saben que no son 
de los bloques. Entonces, si no son de los bloques tiene que haber algún 
método para que podamos descansar. Es que los viernes vienen con las 
bolsas de botellón y se quedan allí, luego rompen los cristales en las 
jardineras, a las cuatro de la mañana. Yo me levanto a las seis todos los 
días, porque trabajo gracias a Dios, tengo trabajo ahora, y me levanto a 
las seis de la mañana sin dormir –sin dormir. Entonces, solo pido por 
favor que, bueno, se lo he dicho a la policía y la policía me entiende, pero 
seguimos igual. Entonces, por favor pido que si es privado, que sea 
privado de una vez. Yo cuando era pequeña arreglaba los jardines, le he 
dicho a esta vecina: «Oye, nos ponemos la fruta en nuestros jardines, 
porque son nuestros.» Que no nos los roben, claro está, porque como 
entra todo el mundo… Es lo único que pedimos, que vuelva a ser privado, 
es privado y que vuelva a ser privado, por favor.  

Nada más, buenas noches. Bona nit.” 

 

 

La senyora Domínguez diu: 

“Es privado lo mío. Yo quisiera saber, el ayuntamiento o Servicios 
Sociales, en qué se han regido para rechazar a mi marido un año entero 
en el plan de trabajo. Él ha llegado muy triste, muy lloroso, porque le han 
dado excusas de que no habla catalán, que no tiene carnet de conducir, y 
me he enterado y sé y doy fe que hay gente que ha entrado que no sabe 
hablar el catalán y no tiene carnet de conducir. Entonces yo quisiera que 
alguien, por favor, me diera una explicación. Nada más, muchas gracias.” 

 

 

El senyor Figueres diu: 

“Sí, a la senyora Carbonell. No sé què és el que farem, no ho sé, no sé com 
arribarem a poder debatre-ho o posar-nos d’acord pel tema d’aquestes dues 
mocions que hi ha, però en tot cas farem el que cal fer per part d’aquest grup i 
ja veurem com acabarà la cosa. 



A la Eulàlia, suposo que l’Enric ha pres nota de totes les demandes que ens 
han fet als diversos grups per resoldre els temes del barri, respecte la zona 
blava, sobre els informes. A mi no em costa que hagi hagut mai cap informe ni 
cap valoració respecte al funcionament de la zona blava i la zona verda, i per 
tant ja saps que vaig votar en el seu moment en contra de la zona verda allà a 
Finestrelles, per entendre que no hi ha valoració #. 

I de l’altre suposo que l’Enric haurà pres nota. I em preocupa tant la senyora 
García com la senyora Juani, això em preocupa i jo vaig posar-ho sobre la taula 
també en el seu moment, i hauríem de revisar-ho. Hi ha gent amb necessitats, 
sé que no m’han fet la pregunta i potser no em tocaria contestar-ho, però crec 
que hem de ser més oberts, ens hem de mirar les bases dels plans d’ocupació i 
fer-los més rotatius. Sé que és molt difícil, que els recursos són pocs, i jo crec 
que cal afinar molt. I res més em sembla. 

Ah, el tema del Síndic de Greuges, Jordi.” 


